
Meneer van Vlastuin, ben ik u een vijand geworden u de waarheid zeggende? 

Het is in de huidige dominee’s wereld de norm om niet inhoudelijk op feiten te reageren. 
Maar toch, ook u staat straks voor een heilig en rechtvaardig God. Zelfs al ziet u mij als 
uw grootste vijand, dan nog zegt u niet reageren alles over uzelf. Ik ben als zodanig ook 
niet om uw reactie verlegen. Maar ik wil dit toch wel tegen u zeggen. Als u mij al niet kunt 
beantwoorden, dan zult u op de dag der dagen op duizend vragen geen antwoord weten. 
Dan zal God zeggen, Wim van Vlastuin, Ik heb toen een jongen u een brief laten schrijven 
over uw godslasteringen, waarom heeft u hem niet beantwoord? Het was enkel en alleen 
de waarheid wat hij over u schreef, vanwaar de grofheid om dat geheel te negeren?  
 
Meneer van Vlastuin, denkt u eens in wat het zal zijn om niet te kunnen bestaan voor een 
heilig en rechtvaardig God, die met de minste zonden geen gemeenschap kan hebben. 
Wat denkt u dat er een zwaarder oordeel zal zijn, mijn brief aan u, of dat God zal zeggen 
gaat weg van mij in het eeuwige vuur? Meneer van Vlastuin, u preekt (wel of niet) elke 
zondag over (naar ik mag aannemen) hel en hemel, maar u heeft zelf niet het minste besef 
van wat de hel inhoud. U vind mijn brief waarschijnlijk scherp, maar mijn brief is slechts 
een botte bijl vergeleken met de scherpte van het woord Gods. Want Zijn woord is als een 
tweesnijdend scherp zwaard en gaat door de verdeling der ziel en der samenvoegselen 
en des mergs en is een oordeler der gedachten. Paulus zegt “Onder welken is Hymeneüs 
en Alexander, die ik den satan overgegeven heb, opdat zij zouden leren niet meer te 
lasteren.” Dominee dat geldt ook voor u! Maar waarom doet u net alsof u neus bloed als 
het over deze bijbeltekst gaat? Ook Hymeneüs en Alexander konden evenals u, Paulus 
geen antwoord geven. U weet waar zij terecht zijn gekomen, naar Gods rechtvaardig 
oordeel. Ook Servet heeft evenals u Gods naam gelasterd en heeft dat met de tijdelijke 
en eeuwige dood moeten bekopen. U neemt de naam van Luther en Calvijn op uw lippen, 
terwijl als deze godsmannen uw godslasteringen zouden horen, zij u terstond in de ban 
en afsnijding zouden doen.  

 

Meneer van Vlastuin aan de vruchten kent men de boom en uw zeer godslasterlijke  
vruchten geven er duidelijk blijk van dat u nooit door de wet aan de wet gestorven bent. 
Gods oude volk zou u vragen “wanneer was uw laatste Gods ontmoeting?”. U moet dat 
antwoord schuldig blijven. U heeft een uitwendige vertoning evenals de dwaze maagden 
en de dwaze bouwer! Ook zij namen Christus op de lippen, ook zij vonden het zulk een 
heerlijk evangelie, ook zij hebben veel geestelijke dingen meegemaakt, ook zij wisten veel 
van de bijbel, ook zij lazen boeken vol over oudvaders, ook zij zongen Gode lofpsalmen, 
ook zij gingen trouw ter kerk, ook zij namen deel aan het avondmaal, ook zij stemden op 
de SGP, ook zij lazen het RD, ook zij droegen een zwart pak, ook zij leken uitwendig veel 
op ware kinderen Gods, ook zij waren ‘zeker’ van hun aandeel in Christus. Maar zij hadden 
geen olie in hunne lampen en hun levenshuis was niet gebouwd op de enige Rots Christus 
Jezus. O meneer Vlastuin, wat een ontzaggelijke gewaarwording zal dat zijn, om altijd met 



uw zogenaamde ‘geloofszekerheid’ op de lippen te hebben gelopen, terwijl u geen deel 
hebt aan Christus.  

 

Gods ware geroepen knechten zijn door God gesteld om de kudde te leiden, maar tevens 
om ze te beschermen tegen alle machten en krachten, tegen de valse leraren, tegen de 
vossen die de wijngaard verderven. Waarom laat u dat na, waarom heeft u noch nooit 
één valse leraar bij name genoemd, ja zelfs niet één!? Dat is een bewijs dat u God niet 
vreest. Want al Gods getrouwe knechten en met name Luther, Calvijn en Knox hebben als 
leeuwen voor de waarheid gevochten en gestreden. Zij drukten de voetstappen van 
Christus, Luther werd vogelvrij verklaart en bij Calvijn kwamen de geweerschoten door 
zijn voordeur. Het is veelzeggend dat dit soort dingen bij u niet gebeuren. Er staat in Gods 
woord “gij zult van allen gehaat worden”. Hoe komt het dat u niet gehaat word meneer 
van Vlastuin? Mijn vader Ds. G.P.P. Burggraaf is door God gesteld als een Jeremia, 
namelijk als een ijzeren pilaar en als een koperen muur, maar hij word gehaat, uitgevloekt, 
bespot, belasterd en met de dood bedreigt, omdat hij het eigendom en een dienaar van 
Christus is. U bent een vriend der wereld en u denkt misschien dat de tijden verandert 
zijn. Dat is eveneens een teken van uw totale geestelijke blindheid, want de tijden zijn 
nog nooit zo donker geweest als Anno 2019. Het is Sion zeggen zij niemand vraagt naar 
haar. Al Gods ware volk word gehaat, gesmaat en gelasterd. Christus werd gekruisigd, 
Petrus werd gekruisigt, Johannes werd onthoofd, Blandina en Polycarpus werden voor de 
Leeuwen gegooit, John Bunyan werd gevangen genomen, om zo maar enkele 
voorbeelden te noemen en u gaat als een rechtopstaande man door het leven? Gods 
woord leert ons aangaande de ware kinderen en knechten des Heeren, want een 
diensknecht is niet meerder dan zijn heer. Christus hield de tempel reiniging en u geeft 
les op een goddeloze universiteit, terwijl de Heere Jezus op diezelfde universiteit van het 
dak te pletter zou gegooit worden, als Hij tegen al die goddeloosheid en ongerechtigheid 
aldaar zou gaan strijden! Wat denkt u dat de zeer godvrezende Samuel Rutherford tegen 
u zou zeggen, bij het horen van zulke vreselijke godslasteringen die u leert? Er staat in 
Gods woord dat God de wijsheid der wijzen zal doen vergaan, mij dunkt, dat gaat hier 
letterlijk in vervulling, u heeft ongeveer alle titels gehaald die een natuurlijk mens in dit 
leven kan behalen, maar u kunt met al uw docterale wijsheid nog geen eens één woord 
aan mij terug schrijven? Wat als ik één van uw studenten was? Christus stond zelfs de 
duivel te woord en u kunt mij niet beantwoorden? Tot slot meneer Vlastuin, ik heb mij 
vrijgemaakt van uw bloed. U staat voor God. Hierover nadenken zal u niet helpen. 
Hierover schemaatjes tekenen zal u niet baten. Hierover bidden is te reeds te laat. U gaat 
het er toch maar op wagen om dit te negeren, want u hoopt toch stiekum dat God dit 
schrijven vergeet. Weet dan dat uw verdoemenis rechtvaardig is! 
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